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Verslag EXTRA ALV van TC Born op 17  november 2023 

 

Door het Bestuur van TC Born is op 17 november een Extra ALV uitgeroepen met als doel de leden te 

informeren over de voortgang van de geplande renovatie van ‘het Anker’ en de consequenties 

hiervan voor TC Born. 

Deze ALV had zoals in de uitnodiging was vermeld een informatief karakter en vormde daarmee ook 

de voorbereiding op de BUITENGEWONE ALV op 1 december a.s. om 20.00 uur, waarin het Bestuur 

haar voorstel over toekomst van TC Born aan de leden ter instemming zal voorleggen. 

De bijeenkomst heeft plaatsgevonden in ‘het Anker’, waarbij door Jos Kuijper (voorzitter) allereerst 

de aanwezigen welkom worden geheten en daarbij nadrukkelijk wordt aangegeven dat de aanleiding 

van deze bijeenkomst (ook) door het Bestuur betreurd wordt, maar dat het Bestuur ook voor een 

situatie geplaatst is die zij graag anders gezien had. 

Vervolgens is aan de hand van een aantal sheets een toelichting gegeven op de aanleiding van deze 

informatieve ALV, een stukje historie van de besprekingen van het Bestuur met Stichting 

Sportplaza/Het Anker en de Gemeente Sittard-Geleen, wat de laatste stand van zaken is van deze 

voortgang, de unanieme mening die het Bestuur hierover gevormd heeft en het voorstel van  het 

Bestuur hoe nu verder met de tennissport van onze leden. De sheets van deze presentatie zijn als 

bijlage bijgevoegd.  

 

Na de presentatie is er gelegenheid geweest tot het stellen van vragen. De vragen en de antwoorden 

zijn hieronder verwoord. 

Carlo van Lierop: 

Vraagt naar de mogelijkheden van de trainingen vanaf heden.  

Door Bestuur wordt aangegeven dat wintertraining vanaf aanstaande maandag bij Rosus in Susteren 

zal plaatsvinden op 1 baan. Het afronden van de wintertraining in dit seizoen staat los van of men 

wel/niet overstapt naar Rosus.  

Marian Muyres: 

Is de optie voor samengaan met Bicht en Panta Rhei ook bekeken? 

Deze opties zijn door Bestuur zeker bekeken, maar zijn niet als toekomstbestendige plannen gezien. 

Panta Rhei beschikt thans nog over 4 tennisbanen, maar reeds is besloten dat er wederom  twee 

tennisbanen worden opgeofferd voor padel, waardoor er geen ruimte is een dergelijke groep van TC 

Born te ontvangen. TC Bicht voert ook nog de discussie over een nieuw tennispark en daarnaast is de 

huidige (en eventuele toekomstige) capaciteit te klein om de leden van TC Born te ontvangen.  

Nicole Segers: 

Vraagt of het mogelijk is de wintertraining voor de jeugd af te ronden in Born en enkele banen 

hiertoe in gebruik te laten.  

Door Bestuur wordt aangegeven dat dit geen optie is, want dit impliceert dat we weer huur 

verschuldigd zijn, de banen moeten onderhouden blijven worden.  
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Doorspelen is geen optie, want gelet op de status van de banen is het ook gevaarlijk (lijnen liggen te 

hoog, kleilaag van de ondergrond komt aan oppervlakte waardoor het al snel glad is) en Bestuur 

wenst geen enkel risico te lopen om aansprakelijk te worden gesteld voor het oplopen van blessures 

als gevolg van de slechte staat van de banen. 

Antoinette Rutten: 

Zijn de leden van Rosus op de hoogte van de mogelijke instroom van een grote groep vanuit Born? 

Door Bestuur wordt aangegeven dat de leden van Rosus hierover geïnformeerd worden door 

Bestuur Rosus. 

Rutger Nieuwkamp (vader Levi): 

Spreekt zijn bezorgdheid uit over het feit dat door geschetste ontwikkelingen de mogelijkheden voor 

tennis voor de jeugd in het dorp wegvallen en is van mening dat de gemeente hier taak in heeft om 

dit te voorkomen.  

Door Bestuur worden deze zorgen gedeeld en is begrip voor deze reactie. Bestuur geeft aan dat 

meermalen met gemeente is gesproken en gewezen op het mogelijk opheffen van de 

tennisvoorziening voor zowel junioren als senioren. Gemeente heeft echter enkele decennia geleden 

het gehele Ankercomplex voor een symbolisch bedrag overgedragen en heeft – buiten een moreel 

appèl op de ondernemer - géén zeggenschap in de detailinvulling van het complex.  

Phylianne Scholten: 

Is er een mogelijkheid dat de vereniging tijdelijk in ruste gaat tot dat er een nieuw park is en we 

daarna terug keren?  

Door Bestuur wordt aangegeven dat dit geen optie is, want als mensen een maal weg gaan is het de 

vraag of ze terugkomen. Daarnaast wil het Anker een commitment voor een lange periode en met 

een gedecimeerd ledental is dat volstrekt financieel onhaalbaar. 

Marian Muyres: 

Wat is de situatie als het voorstel van het Bestuur op 1 december niet wordt aangenomen?  

Door Bestuur wordt aangegeven dat er al zoveel energie in is gestoken en de gesprekken al zo lang 

lopen zonder enige vorm van vooruitzicht, dat zij géén heil meer ziet in het voortbestaan van de 

vereniging, oftewel Bestuur staat ook met de rug tegen de muur. Het voorliggende voorstel heeft de 

steun van het gehele Bestuur: indien het verworpen wordt zullen alle Bestuursleden hun taak 

neerleggen.  

Marjo Donners 

Voorstel is om vanuit het vermogen van de vereniging de contributie voor de leden die overstappen 

naar Rosus voor resterend winterseizoen en seizoen 2024/2025 te betalen. Wat indien men niet 

overstapt naar Rosus maar wel naar een andere vereniging?  

Door Bestuur wordt aangegeven dat dit als geste is voor de gemiste speelbare momenten als gevolg 

van de situatie op ons eigen park. Bestuur zal voorstel uitwerken voor het uitbetalen van contributie 

voor hetzelfde bedrag als de leden ontvangen bij aanmelden bij Rosus. 

 

 



3 
 

Peter Versteegh 

Is er sprake van dat Bestuursleden van TC Born zitting zullen gaan nemen in het Bestuur van TV 

Rosus?  

Bestuur antwoordt dat dit niet het geval is; huidige Bestuur zal wel zorgdragen voor een soepele 

overgang en landing van de leden van TC Born die overstappen. Het is dan ook een instroom en geen 

fusie; van een gekunstelde naam voor een fusieclub is dan ook geen sprake.  

Daarnaast heeft Bestuur ook standpunt ingenomen dat we TC Born – als alles correct is afgehandeld 

– zullen liquideren. 

Overigens alle leden van TC Born die instromen zijn volwaardig lid bij TV Rosus en kunnen zich dus 

bij een volgende Bestuurssamenstelling beschikbaar stellen voor een Bestuursfunctie. 

Paul Vaessens: 

I.v.m. de inschrijfdatum van de voorjaarscompetitie, kan er een garantie worden gegeven dat teams  

kunnen deelnamen?  

Het Bestuur kan geen concrete toezeggingen doen voor de vrijdagavond competitie omdat er dan 

ook al veel teams van Rosus deelnemen. Verwacht wordt dat deze duidelijkheid gegeven kan 

worden rondom midden december, hetgeen tijdig genoeg is voor einde inschrijfdatum half januari. 

Tevens is Jos Kuijper in gesprek met KNLTB om competitieteams die overstappen naar een andere 

vereniging te laten deelnemen in dezelfde klasse als in 2023. 

Astrid Nellen: 

Duidelijkheid is gewenst op zicht op deelname aan de competitie om te voorkomen dat men tussen 

wal en schip valt, dan wel zich dubbel inschrijft. Jos Kuijper geeft aan dat inschrijving onder 

voorbehoud kan plaatsvinden en duidelijkheid gegeven wordt op de eerder genoemde datum in 

januari. 

Astrid Nellen: 

Hoe zit het met het afronden van de trainingen?  

Bestuur antwoordt dat de lessen van Willem vanaf a.s. maandag (20 november) worden gegeven bij 

Rosus en dat de wintertrainingen zodoende afgerond kunnen worden. 

Rutger Nieuwkamp (vader van Levi): 

Is de gemeente op de hoogte van de positie van TC Born en worden zij ook niet geconfronteerd met 

een verandering op zo korte termijn?  

Bestuur antwoordt dat Gemeente wel degelijk op de hoogte is van de al jarenlange discussie met 

diverse opeenvolgende Bestuurders. Bovendien is tijdens laatste bezoek aan de wethouder 

aangegeven dat de situatie onhoudbaar wordt en dat geen actie de levensvatbaarheid van de 

vereniging in gevaar brengt. Dus zij kunnen niet verrast zijn. 

Aangegeven wordt dat het vervoer van de (jongere) jeugd naar Rosus wel praktische problemen met 

zich meebreng, aangezien veel ouders werken.  

Optie wordt genoemd om eventueel te carpoolen of vervoer te regelen.  
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John Rousse: 

Met welke soort banen is in de planvorming uitgegaan?  

Door Bestuur wordt aangegeven dat bij de subsidieverstrekking door de gemeente uitgegaan wordt 

van normale gravel; deze zijn echter niet het gehele jaar bespeelbaar. Door TC Born is aangegeven 

dat we banen wensen die het gehele jaar bespeelbaar zijn (te meer daar er steeds minder overdekte 

tennisfaciliteiten zijn) en daarbij gaat de voorkeur uit naar Topclay: de meerprijs ten opzichte van 

gravel zal de vereniging zelf moeten opbrengen en bedraagt voor 4 banen naar schatting 50k. 

Mirjam Aarts: 

Kan het contract nog voor een jaar verlengd worden?  

Bestuur antwoordt dat dit geen optie is gelet op de status van de banen en het feit dat dan er geen 

mogelijkheid is om met grootste gedeelte van de leden collectief over te stappen naar Rosus omdat 

zij dan padelleden  gaan werven begin komend jaar. 

Fred Raven: 

Is het een optie dat de senioren naar Rosus gaan en dat voor de junioren 2 banen open gehouden 

worden?  

Bestuur antwoordt dat dit geen optie is, want dat impliceert dat er toch huur betaald moet worden, 

toezicht gehouden moet worden, groot onderhoud gepleegd moet worden en ook zal er regulier 

onderhoud gedaan moeten worden. De ouders van de junioren zijn nu al zelden aanwezig voor 

parkonderhoud en het animo van de seniorvrijwilligers om dit te doen waar zij zelf niet spelen zal 

naar verwachting niet hoog zijn. Momenteel is de omvang van het aantal vrijwilligers al zeer beperkt 

en betreft het veelal steeds dezelfde mensen.  

Hanneke Smeets (moeder van Giovanni) 

Gelet op eerder genoemde praktische problemen is de vraag of er zaken te regelen zijn m.b.t. de 

trainingstijden voor de kinderen.  

Door Bestuur wordt aangegeven dat dit voor het resterend deel van het winterseizoen moeilijk zal 

zijn en de tijden derhalve gehandhaafd blijven. In het zomerseizoen zijn er meer dagen training voor 

de junioren en wordt een nieuwe indeling gemaakt 

Voor de rest van het seizoen wordt primair de flexibiliteit en creativiteit van de ouders gevraagd en 

zal Bestuur kijken of zij daar eventueel een rol in kan spelen.  

Ivo Claassens: 

Waarom zijn de leden van TC Born pas zo laat geïnformeerd over de plannen van ‘het Anker’? De 

voetbalclub is al eerder geïnformeerd.  

Bestuur antwoordt dat zij nog in afwachting was van de officiële reactie van het Anker naar de 

gemeente en hecht er aan de leden op deze wijze persoonlijk te informeren met de mogelijkheid om 

op vragen en onduidelijkheden te kunnen reageren in plaats van dat er ‘wilde verhalen’ de ronde 

gaan doen. Tegelijkertijd zijn we krachtens onze Statuten er aan gehouden om minstens 2 weken 

voorafgaand aan een ALV de leden op te roepen.  
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Carlo van Lierop : 

Wanneer duidelijkheid over doorgeven van de competitieteams; zie eerdere antwoorden 

Josien Krijgsman: 

Hoe gaat Rosus nieuwe jeugdleden vanuit Born/Buchten werven?  

Bestuur antwoordt dat TV Rosus een gedegen jeugdplan heeft waarin aandacht voor zowel 

trainingen als competitie. Over de wijze waarop tennis te promoten en concreet jeugdleden te 

werven, zal nader overleg zijn. 

Nadat alle vragen zijn gesteld laat de voorzitter weten dat: 

- Het voorstel zoals toegelicht en ook opgenomen in de tekst van de uitnodiging voor de 

Buitengewone Extra ALV op 1 december 2023 om 20.00 uur zal tijdens deze bijeenkomst 

worden voorgelegd aan de ALV. Deze uitnodiging is inmiddels verstuurd. 

- Indien er geen 133 leden vertegenwoordigd zijn 1 december om 20.00 uur; wordt er 1 

december om 21.00 uur een tweede ALV belegd waarin 2/3 van het aantal 

aanwezige/vertegenwoordigde leden benodigd zijn om het voorstel van het Bestuur aan te 

nemen. 

- Door bestuur is genoemd dat op vrijdag 24 november gelegenheid is voor  alle 

geïnteresseerden een kijkje te gaan nemen bij Rosus en eventueel een balletje te slaan. In 

verband met privé-omstandigheden aan de zijde van Rosus kan deze de 24e niet doorgaan 

en wordt deze kennismaking op een later tijdstip gepland. Info hierover volgt binnenkort. 

 

Tenslotte, 

Carl Loefen vraagt iedereen aandacht voor het volgende:  

Om de stemming op 1 december op een vlotte en correcte wijze te laten verlopen, het dringende 

verzoek om – voor degenen die zich nog niet hebben aangemeld – dit alsnog te doen. Voor zij die 

niet aanwezig kunnen zijn en hun stem niet verloren willen laten gaan, het verzoek dit vooraf 

(uiterlijk donderdag 30 november 23.59 uur) schriftelijk te melden onder expliciete vermelding wie 

je machtigt. Aanmeldingen zien we tegemoet via secretaris@tcborn.nl  

Ieder lid mag - naast zijn eigen stem - maximaal 2 volmachtstemmen uitbrengen. 

 

Verslag van deze EXTRA ALV zijn opgesteld op 19 november 2023, te Born 

Carl Loefen  

Secretaris TC Born 

mailto:secretaris@tcborn.nl

